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 احتمال ابطال 
گواهینامه رانندگان 

حیوان آزار

جشنواره کودک نسلی 
علاقه مند به سینما را 
پرورش می دهد

سرمقاله خبر
پشت هیچ دری منتظر نمی مانم

هون جعفری
مجازی  فضای  در  جدیدی  فیلم 
منتشر شده که در آن، یک شهردار بعدا 
بازداشت شده به صورت عریان، خانومی 
می  تلفن صحبت  با  که  گرفته  بر  در  را 
به  و  کند  تلفن صحبت می  با  زن  کند. 
یکی  پیچاندن  مشغول  خودش  خیال 
از  فیلم گرفتن  است و مرد هم مشغول 
مجازی  فضای  در  فیلم  حالا  خودشان! 
بازداشت  مدتهاست  نیز  دو  این  و  است 
فساد  مالی.  فساد  جرمشان؟  اند.  شده 

اخلاقی بماند برای آن دنیا.
چگونه  باید  را  شده  عیان  فساد 
چسبیده  عده  یک  نزنیم؟  دم  و  ببینیم 
اند به قدرت، هر فسادی دستشان برسد 
انجام می دهند و تهش هم اینکه یا در 
اینکه  یا  می روند یا گرفتار می شوند و 
شانه خالی می کنند. ما کجای این بازی 
ما پشت همان  دریم!  ما پشت  هستیم؟ 
دری هستیم که شهردار و معاون حقوقی 
اند. ما منتظریم  با هم خلوت کرده  اش 
تا  منتظریم  کنند.  امضا  را  ای  نامه  تا 
دستور  تا  منتظریم  بگیریم.  حقوق 
پشت  ما  شود.  صادر  طلبمان  پرداخت 
همه درهای دنیا ایستاده ایم و منتظریم 
امضای  مسوول  خانم  و  آقای شهردار  تا 
قراردادها کارشان با هم تمام شود تا بعد 
اگر حالش را داشتند و همه چیز خوب 
پیش رفته بود، شاید چک حقوق پاکبان 
های نگونبخت را امضا کنند تا آنها نانی 

به خانه ببرند.
نشسته  درها  پشت  ما  کجاییم؟  ما 
دهند.  نمی  رهمان  حرم  درون  به  ایم. 
بیرون  باز شود.یکی  در  بلکه  ایم  نشسته 
بیاید و چک مان را امضا کند تا برویم و 
حقوق چندماه کار نکردنمان را به زخمی 
کسی  بلکه  ایم  نشسته  در  پشت  بزنیم. 
به داد و دردمان برسد. پشت در نشسته 
ایم شاید یکی کمک حال ما باشد. شاید 
اما.  معطلیم  بگیرد. ول  را  یکی دستمان 
در  هستند.  اتاق  داخل  عزیز  مسئولان 
بسته است. ما فکر می کنیم گرم کار و 
خدمتند. بعدا که فیلمش منتشر شد می 
فهمیم چه خبر بوده و ما پشت در داشتیم 
برای سلامتی آنها دعا    می خواندیم که 
قرار بود به محرومان کمک کنند و هوای 
مستضعفان را داشته باشند. ول معطلیم؟ 
سرکاریم؟ نمی دانم. فقط این را    می دانم 
که دیگر پشت هیچ در بسته ای به انتظار 
تا ببینم »کار آقای رییس«  نمی نشینم 
کی تمام می شود. تا ببینیم مکالمه تلفنی 
رد گم کنی خانم مسئول امضای قراردادها 
کی تمام شود تا تازه بعدش نوبت به آقای 
کارشان  اگر  بعدش  تازه  و  برسد  رییس 
تمام شد و خسته نبودند، به کار ما هم 
برسند. ببخشید اما من دیگر پشت هیچ 

دری منتظر نمی مانم.

رشد بی سابقه ارزش سهام بیمه 
سرمد

مدیره  هیات  رئیس 
سرمد  بیمه  شرکت 
درباره رکوردزنی قیمت 
در  شرکت  این  سهام 
گفت:  فرابورس  بازار 
در حال حاضر قیمت هر سهم بیمه سرمد 
با نماد معاملاتی »وسرمد« با رشد حدود 
در  مشابه  مدت  به  نسبت  درصدی   ۱۹۰
سال گذشته، بالاترین قیمت خود را تجربه 

کرد و از مرز ۳۷۶۰ ریال گذشت.
مجتبی کاتب اعتماد بیمه گذاران، به 
تیم جوان سرمد را در صنعت بیمه کشور، 
سهام  قیمت  افزایش  بر  موثر  عوامل  از 
دانست و تصریح کرد: بیمه سرمد همواره 
در جهت پویایی و چابکی، از مدیران جوان 

و متخصص بهره برده است.
سرمد،  بیمه  مدیره  هیات  رئیس 
با بیان اینکه قیمت سهام این شرکت از 
 ۱۲۰ از  بیش  رشد  جاری،  سال  ابتدای 
جایگاه  افزود:  کرده،  تجربه  را  درصدی 
از  بالاتر  شرکت  این  سهام  قیمت  واقعی 
این رقم است و انشاالله شاهد تداوم افزایش 

قیمت در بازار فرابورس خواهیم بود. 
کاتب در پاسخ به سوالی درباره جذب 
اسلامی  جمهوری  احمر  هلال  پرتفوی 
راستای  در  سرمد  بیمه  گفت:  نیز  ایران 
انجام مسئولیت های اجتماعی خود، اقدام 
به جذب پرتفوی بیش از هزار و دویست 
در  احمر  هلال  سازمان  ریالی  میلیارد 
رشته های اشخاص و اموال نموده و با تحت 
امدادرسانی  ابزارهای  دادن  قرار  پوشش 
و  خودروها  از  اعم  نقلیه  وسایل  همچون 
هلکوپترهای امدادرسان، لوازم و تجهیزات 
و نیروهای امدادرسانی، در راستای حمایت 

از آنان، گام های مثبتی را برخواهد داشت.
سخنان  از  دیگری  بخش  در  وی، 
مالی  توانگری  یک  سطح  حفظ  خود، 
را  تاکنون  فعالیت  آغاز  از  سرمد  بیمه 
مورد توجه قرار داد و یادآور شد: همزمان 
پرتفو در سال ۹۷  برابری  دو  افزایش  با 
مالی  توانگری  سطح  می شد  پیش بینی 
مدیریت  با  اما  کند،  پیدا  کاهش  سرمد 
موفق  شرکت  منابع  و  رسیک  مناسب 
ضریب  در  درصدی   ۷ افزایش  با  شدیم 

توانگری به ضریب ۱۳٨٪  برسیم.
با  سرمد  بیمه  مدیره  هیات  رئیس 
اشاره به اینکه افزایش سرمایه این شرکت 
به میزان ۲٥۰۰ میلیارد ریال و ورود به بازار 
سرمد  بیمه  کرد:  امیدواری  اظهار  اتکایی 

بتواند سرآمد بیمه های کشور باشد.
کاتب همچنین، با اشاره به سودآوری 
گفت:  گذشته،  سال  در  سرمد  مناسب 
برنامه محوری برای افزایش پرتفوی در چند 
سال اخیر و حفظ ترکیب متوازن آن، نشان 
از حفظ منافع سهامداران و بیمه گذاران به 

عنوان اولویت بیمه سرمد بوده است.

وزیر علوم تأکید کرد:

دیوارهای دانشگاه ها را حذف می کنیم

معاون امور جوانان وزارت ورزش و جوانان : مشکل جوانان با وام ازدواج برطرف نمی شود؛

نیاز جوانان به اشتغال و مسکن

امروز؛ آغاز الزامی شدن سوختگیری با کارت سوخت

نظر  در  گفت:  فناوری  و  تحقیقات  علوم،  وزیر 
داریم جهت ارتباط بیشتر دانشگاه و جامعه دیوارهای 

دانشگاه ها را حذف کنیم.
به گزارش امتیاز و به نقل از وزارت علوم، منصور 
غلامی، در نشست مسئولان شهرهای یادگیرنده یونسکو 
که با حضور حجت الله ایوبی، دبیر کل کمیسیون ملی 
کارگروه های  اعضای  از  جمعی  و  ایران  در  یونسکو 
تخصصی مرتبط در زمینه شهرهای یادگیرنده در محل 
وزارت علوم برگزار شد، با اظهار خوشنودی از انتخاب 
هفت شهر کشور به عنوان شهرهای یادگیرنده یونسکو 
گفت: با توجه به جایگاه ویژه شهرداری ها در شهرهای 
کشور  در  بیشتری  شهرهای  که  است  لازم  جهان، 
تا  گیرند  قرار  یونسکو  یادگیرنده  شهرهای  ردیف  در 
شهروندان و گردشگران بتوانند از آموزش های لازم در 
خصوص مسائل شهری بهره برده و همچنین با تاریخ و 

فرهنگ کشورمان بیشتر آشنا شوند.
امور  مسئولیت  بیشتر  اینکه  بابیان  علوم  وزیر 
امر،  این  انجام  بر عهده شهرداری ها بوده و در  شهرها 
اظهار داشت:  شوراهای شهری هم همکاری می کنند، 
زیادی  سفارش  آموزش  امر  به  ما  اسلامی  فرهنگ  در 

دینی  و  اسلامی  آموزه های  امروز  خوشحالیم  و  شده 
دیده  نیز  یونسکو  ازجمله  پیام سازمان های جهانی  در 

می شود.
حرف های  کشورمان  فرهنگ  و  تاریخ  افزود:  وی 
و  جهانیان  به  آن  شناساندن  و  گفتن  برای  زیادی 
همچنین ملت خودمان دارد و می توانیم گنجینه هایی 

از این فرهنگ غنی و اصیل اسلامی ایرانی را با بهترین 
طراحی در المان های شهری به همگان بشناسانیم.

یونسکو  یادگیرنده  شهرهای  اینکه  بابیان  غلامی 
برنامه های  یادگیری،  اهداف  به  توجه  با  می توانند 
مختلفی را در شهرهای خودشان به اجرا درآورند، گفت: 
مهمی  امر  نیز  اجتماعی  زندگی  و  شهروندی  آموزش 

و  دانشگاه ها  با  همکاری  نیز  زمینه  این  در  و  می باشد 
مراکز آموزش عالی و حتی آموزش وپرورش می تواند در 

بهبود این نوع آموزش مؤثر باشد.
فضاهای  از  استفاده  بر  تأکید  با  علوم  وزیر 
توسط مسئولان شهری  دانشگاه ها  تاریخی  و  فرهنگی 
و شهرداری ها به خصوص مسئولان شهرهای یادگیرنده 
یونسکو اظهار داشت: استفاده از فضاهای دانشگاه ها به 
شکلی که در راستای خدمات شهری قرار گیرند بسیار 
ارتباط  جهت  داریم  نظر  در  ما  و  بود  خواهد  مطلوب 
بیشتر دانشگاه و جامعه دیوارهای دانشگاه ها را حذف 
آشنا  دانشگاه ها  مختلف  بخش های  با  همگان  تا  کنیم 

شوند.
وی با تأکید بر استفاده از المان شهری از جمله 
از فضای  استفاده  و  تندیس، سردیس، ماکت  بیلبورد، 
پیاده روها و کوچه ها در جهت آموزش شهروندان گفت: 
مسئله ای که در شهرها کمتر به چشم می خورد، ایجاد 
مسیر روشندلان است تا این عزیزان به راحتی در سطح 
پیاده روهای شهر تردد کنند. این امر هم راحتی آن ها 
را در پی دارد و هم نشان دهنده احترام به این عزیزان 

است.

معاون امور جوانان وزارت ورزش و جوانان با اشاره به این که در قانون 
تسهیل ازدواج هیچ نامی از وزارت ورزش و جوانان و معاونت جوانان آورده 
نشده است، گفت: موضوع مسکن موقت جزو بندهای این قانون است که 

تاکنون اجرا نشده است.
امسال  ازدواج  هفته  شعار  که  این  بیان  با  تندگویان  مهدی  محمد 
ازدواج آسان بود،اظهارکرد: در وزارت ورزش و جوانان به این نتیجه رسیدیم 
که بخش اصلی مشکل ازدواج جوانان، فرهنگی است به طوری که بسیاری 
از جوانانی که تمکن مالی و امکان اشتغال دارند نیز زیر بار تعهد ازدواج 

نمی روند و به همین دلیل باید در این خصوص فرهنگ سازی کنیم.
وی در ادامه به ذکر خاطره ای از ازدواج خود پرداخت و گفت: روزی 
که می خواستم برای ازدواج اقدام کنم، هیچ چیزی نداشتم. بدون درآمد بالا 
و ثروت بودم و این همان چیزی است که مسوولان باید به جوانان بگویند. 
با خدا معامله  با این حال در این خصوص  اگر چه فرزند وزیر نفت بودم 

کردم تا در روز خواستگاری چیزی نگویند که از پس آن برنیایم.
افزود: اگرچه یکی از خواسته های خانواده همسرم در روز  تندگویان 
خواستگاری سفر حج بود اما حتی زیر بار این موضوع نیز نرفتم و مهریه 
معظم  مقام  سوی  از  ما  ازدواج  عقد  خطبه  که  این  به  توجه  با  همسرم 
رهبری خوانده شد ۱۴ سکه بهار آزادی بود. در زمان ازدواجم برای دوری 
از تجمل گرایی با خدا این معامله را انجام دادم و پس از آن چندین بار سفر 

حج نصیب من و خانواده ام شد.
وی در ادامه به موضوع تشکیل مجمع خیرین ازدواج اشاره کرد و گفت: با 
تشکیل این مجمع بسیاری از مشکلات ازدواج جوانان برطرف می شود به طوری 
که این خیرین از معافیت های مالیاتی، کاهش عوارض ساخت و ساز، تسهیل 
عرضه کالا به شکل اقساطی و غیره بهره مند می شوند همچنین می توان از 
مجلس خواست تا قوانین مشخصی را در خصوص این مجمع در نظر بگیرد. 
با ایجاد پورتال کشوری نیز امور خیران در کشور قابل پیگیری است. معاون 
امور جوانان وزارت ورزش و جوانان با بیان این که موضوع مسکن موقت 
جزو بندهای قانون تسهیل ازدواج است، تصریح کرد: این موضوع هیچ گاه 
ملی  مجمع  تشکیل  با  تا  می کنیم  تلاش  حال  این  با  است.  نشده  محقق 
زمین  و  و ساز  عوارض شهری، ساخت  از  معافیت  ازدواج موضوع  خیرین 
رایگان و ... را پیگیری کنیم. تندگویان با بیان اینکه در قانون تسهیل ازدواج 
که در سال ٨۴ مصوب شده است هیچ اسمی از وزارت ورزش و جوانان 
نیامده است،گفت: با وجود این که هیچ مسئولیتی در این قانون نداریم با 
این حال خودمان در این خصوص وارد شدیم. این موضوع باید ریشه یابی 

شود به طوری که موضوع بازنگری قانون را خودمان مطرح کردیم.
اندوخته ای که می بایست  اگر صندوق  که  این  به  اشاره  با  تندگویان 
در دولت نهم شکل می گرفت، تشکیل می شد ۷۰ تا ٨۰ درصد مشکلات 
بود  نیز شکل گرفته  اگر مسکن موقت  نداشت، تصریح کرد:  امروز وجود 

ازدواج  وام  با  برطرف می شد. مشکل جوانان  از مشکلات جوانان  بسیاری 
برطرف نمی شود و آنان نیاز به اشتغال و مسکن دارند. وی با بیان این که به 
خیرین توصیه می کنیم تا موضوعات فرهنگی را در دستور کار قرار دهند، 
را  ازدواج خود  رابطه دفاتر مشاوره  این  گفت: وزارت ورزش و جوانان در 
پیگیری کرده است ودر حال حاضر حدود ٨۰ دفتر فقط در تهران مشغول 
فعالیت هستند. ورود  اولیه به این مراکز رایگان است و تلاش می کنیم به 
سمت ازدواج پایدار و پیشگیری از ازدواج هایی که موجب به طلاق می شوند 
این که  بیان  با  امور جوانان وزارت ورزش و جوانان  حرکت کنیم. معاون 
امسال برای اولین بار هفته فیلم ازدواج آغاز به کار کرد، اظهار کرد: قصد 
داریم که به سمت تغییر نگاه نسبت به ازدواج جوانان حرکت کنیم و نگاه 
تجمل گرا نسبت به ازدواج که در فیلم و سریال ها اشاعه داده می شود را 

تغییر دهیم. باید در عرصه فرهنگ، تغییرات عمده ایجاد کرد.

مدیر برنامه ریزی شرکت ملی پخش فراورده های 
نفتی ایران گفت: از ۲۰ مرداد، استفاده از کارت سوخت 
کرج،  تهران،  شهرهای  بنزین  عرضه  جایگاههای  در 

اصفهان و تبریز الزامی می شود.
سهمیه  و  سوخت  کارت  موضوع  که  هاست  ماه 
خبری  مهم  های  رسانه  اول  تیتر  بنزین  مجدد  بندی 

کشور شده است و در یکی دو ماه گذشته مشخص شد 
که با اولویت بندی کلان شهرهای کشور، کارت سوخت 
مردادماه   ۲۰ تاریخ  از  بنزین  مجدد  بندی  سهمیه  و 
امسال بار دیگر راه اندازی می شود و پس از آن شاهد 
این طرح در سایر استان ها و شهرهای کشور  اجرای 
خواهیم بود، حال با نزدیک شدن به اجرایی شدن این 

سهمیه  و  سوخت  کارت  از  بیشتری  جزییات  طرح، 
بندی بنزین منتشر می شود که جدیدترین موضوع آن 
می تواند محدود شدن و یا حتی غیرفعال شدن کارت 
سوخت خودرو در صورت استفاده غیرمتعارف از ان در 

طول ۱ ماه باشد.
روز گذشته اعلام شد که مالکان وسایل نقلیه در 

صورتی که بیش از حد متعارف از کارت سوخت وسیله 
نقلیه خود در طول ۱ ماه استفاده کرده و سوخت گیری 
کنند، این کارت غیرفعال خواهد شد. براساس تصمیم 
دولت نیز دریافت سوخت از طریق کارت های سوخت 
خواهد  را  لیتر   ۶۰ روزانه  عرضه  محدودیت  شخصی 

داشت.
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روزنامه صبح ایران

هشدار وزارت بهداشت درباره »تب کریمه کنگو«
همزمان با عید قربان و افزایش ذبح دام صورت گرفت؛

وزیر علوم، تحقیقات و فناوری گفت: در نظر داریم جهت 
ارتباط بیشتر دانشگاه و جامعه دیوارهای دانشگاه ها را حذف 

کنیم.
منصور  علوم،  وزارت  از  نقل  به  و  امتیاز  گزارش  به 
غلامی، در نشست مسئولان شهرهای یادگیرنده یونسکو که 
با حضور حجت الله ایوبی، دبیر کل کمیسیون ملی یونسکو 
در ایران و جمعی از اعضای کارگروه های تخصصی مرتبط 
برگزار  علوم  وزارت  یادگیرنده در محل  زمینه شهرهای  در 
شد، با اظهار خوشنودی از انتخاب هفت شهر کشور به عنوان 
به جایگاه ویژه  با توجه  یادگیرنده یونسکو گفت:  شهرهای 
شهرداری ها در شهرهای جهان، لازم است که شهرهای بیشتری در کشور در ردیف شهرهای 
یادگیرنده یونسکو قرار گیرند تا شهروندان و گردشگران بتوانند از آموزش های لازم در خصوص 
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و  صحت  در  او  کرد  اعلام  نجفی  محمدعلی   وکیل 
سلامت کامل است. دیروز خبر تایید نشده ای از انتقال نجفی 
شهردار سابق تهران از زندان به بیمارستان منتشر شد. او 
متهم به قتل همسرش میترا استاد است و حکم اولیه قصاص 
را دریافت کرده که هم اکنون حکم در مرحله تجدیدنظر 
به  او  انتقال  تکذیب  ضمن  نجفی  وکیل  گودرزی  است.  
بیمارستان گفت: موکل من در صحت و سلامت کامل است و 
این شایعات اساسی ندارد. این وکیل دادگستری گفت: امروز 
خانواده آقای نجفی جهت ملاقات با وی به زندان رفته اند و 

خبری بیماری یا سانحه موکل، تایید نمی شود.

حال  در  های  پروژه  تکمیل  ادامه  در 
و  »دریاچه«  آباد،  عباس  اراضی  ساخت 
»محوطه باغ هنر« در فاز دوم ۲۷ مرداد ماه 
نمایندگان  تهران،  شهردار  حضور  با   ۱۳۹٨
اعضای  و  رییس  اسلامی،  شورای  مجلس 
شورای اسلامی شهر و اساتید و پیشکسوتان 
تجسمی  و  ادبیات  و  شعر  تئاتر،  موسیقی، 
افتتاح می شود. با افتتاح »دریاچه« با مساحت 
با  هنر«  باغ  »محوطه  و  مربع  متر  هزار   ۲٥
مساحت ٥ هزار متر مربع در اراضی عباس آباد، 
آماده  پایتخت  قلب  هنری  پروژه  بزرگترین 
یک  شده  شهروندان  و  هنرمندان  از  میزبانی 
دریاچه جدید به شهر تهران اضافه می شود. 
»باغ هنر« بخش هنری اراضی عباس آباد حد 
فاصل باغ کتاب و باغ موزه دفاع مقدس واقع 
شده و ارتباط دهنده این دو مجموعه فرهنگی 
اراضی  شرقی  ضلع  مراکز  واسط  حلقه  و 
محسوب می شود.این باغ شامل یک دریاچه،۴ 
ساختمان و یک رواق است که دو ساختمان 
»خانه شعر و ادبیات« و »خانه نقش« در فاز 
اول طی سال های ۱۳۹۱ تا ۱۳۹۲ افتتاح و به 
بهره برداری رسیده است و دریاچه و محوطه 
باغ در فاز دوم به بهره برداری می رسد. آمفی 
تئاتر هایی با ظرفیت های متعدد برای برگزاری 
نشست ها و همایش های تخصصی، اتاق های 
کنفرانس، سالن های آمفی تئاتر روباز، کافی 
آثار  نمایش  و گالری جهت  شاپ و رستوران 
از  دانشجویان  و  هنرمندان  و  اساتید  شاخص 
جمله امکانات باغ هنر است که بخشی از آن 
با افتتاح رواق به بهره برداری رسیده و بخش 
دیگر آن پس از تکمیل »کوشک مرکزی« و 
قرار  هنرمندان  اختیار  در  موسیقی«  »خانه 

خواهد گرفت.

توضیح وکیل نجفی درباره 
اعزام او به بیمارستان

تهران صاحب دریاچه 
جدید می شود حذف دیوارهای دانشگاه ها

نیاز 
 جوانان 

به اشتغال 
و مسکن

تندگویان : مشکل 
جوانان با وام ازدواج 

برطرف نمی شود
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این بار در مرکز شهروزیر علوم تأکید کرد:
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عید سعید قربان  مبارک باد


